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24. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 25.04.2022  

 

 

 

Ing. Biž: 

Chcem sa spýtať, v akom štádiu je zámer revitalizácie vnútroblokov na sídlisku Sever, v tých 

troch lokalitách, či došlo k nejakému posunu, dotazoval som sa asi pred dvoma zasadnutia 

zastupiteľstva.  

 

PhDr. Čižmár: 

K posunu došlo, k výraznému. Žiadosti, ktoré boli pripravené mestom Trebišov, podľa nám 

dostupných informácií mali vysoké hodnotenie, boli pripravené na schválenie, ale keďže balík 

2. etapa IROPu bol zasiahnutý obmedzeniami, myslím reštrikciami finančnými. Podľa 

prvotných informácií peniaze vyčlenené na tento účel boli zatiaľ provizórne použité pre iné 

účely štátu, tzn., boli použité na riešenie momentálnej ukrajinskej krízy. To sú tzv. neoficiálne 

informácie. Čiže, žiadosti ako také, boli pripravené, boli aj podané, na základe informácií o 

hodnotení, boli veľmi dobre hodnotené. Čakáme na možnosť, kedy tzv. 2. etapa IROPu bude 

posudzovaná opätovne a bude priestor na to, aby sme tento projekt mohli zrealizovať. Dúfam, 

že budeme úspešní, ale celý ten balík projektov, ktoré boli podané v tejto časti bol zastavený, 

čiže sa nehodnotil, práve z tohto dôvodu.  

 


